
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pierwszy projekt Oczyszczalni Ścieków dla miasta Radomia powstał w 1974, jednakże 

jej uruchomienie nastąpiło dopiero w roku 1990. Był to ważny moment dla naszego miasta.  

            Ścieki przemysłowe i bytowe zamiast trafiać bezpośrednio do cieków wodnych na 

terenie miasta poddane zostały procesowi oczyszczenia w nowouruchomionej oczyszczalni.  

Z biegiem lat, zużycie wody w mieście spadało, ale normy jakości ścieków odprowadzanych  

z oczyszczalni stale wzrastały. Jakość wody w rzekach Pacynka i Mleczna, do których 

odprowadzane są oczyszczone ścieki jest najlepszym recenzentem pracy oczyszczalni. Każda 

rozbudowa, modernizacja to efekt wyboru konkretnej technologii, drogi rozwoju, odrzucenia 

jednych koncepcji, wdrożenia innych. Wymusiło to na nas przeprowadzenie w latach 

2007÷2022 gruntownej kilkuetapowej modernizacji, której celem było dostosowanie 

technologii do zwiększających się wymagań formalno-prawnych. 

Wizyta w Oczyszczalni Ścieków będzie doskonałą lekcją ekologii oraz przybliży 

młodzieży szkolnej problematykę gospodarki wodno-ściekowej w naszym mieście.  

Chcielibyśmy, żeby Oczyszczalnia Ścieków była postrzegana społecznie jako nowoczesne 

proekologiczne przedsiębiorstwo pracujące w oparciu o najnowsze technologie i rozwiązania 

techniczne dla polepszenia jakości życia mieszkańców naszego regionu. 

Zapraszam 
Zbigniew Głogowski 

Dyrektor Oczyszczalni Ścieków 
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Ewa Jamka  
tel. 791 197 292 
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